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جودو 4 سال دیگر در دستان آرش میراسماعیلی ارتقای نواب نصیرشلال از مربی به سرمربی

حضور کریســتیانو رونالدو، یکی از بهترین بازیکنان تاریخ فوتبال، در عربســتان 
پیامدهای زیادی در منطقه داشــته است. دم دســتی ترین آنها مربوط به توجهی 
است که رســانه های معتبر دنیا به خاورمیانه، خاصه عربستان داشته اند. کشوری 
کــه تا یک دهه قبل حرف چنــدان زیادی در فوتبال دنیا و حتی منطقه نداشــت، 
این روزها با ســرمایه گذاری در محبوب ترین رشــته ورزشی دنیا، قصد دارد نامش 
را از این طریق تکثیر کند به این امید که بخشــی از نگاه منفی ای که به این کشــور 
وجود دارد، به ویژه مســائلی مربوط به حقوق زنان و حقوق بشــر را از بین برده و 
به دید مثبت تغییر دهد. دقیقا به همین دلیل اســت که مســئولان ســلطنتی این 
کشــور رو به فوتبال آورده و درســت مثل همسایه شــان یعنی قطری ها، به خرید 
باشــگاه های معتبر فوتبال در دنیا توجه کرده اند. این روزها عربستانی ها مالکیت 
باشــگاه نیوکاسل در لیگ برتر انگلیس، برترین لیگ باشگاهی در فوتبال دنیا را در 
اختیار گرفته و هر از گاهی شــایعه می شــود که قصد دارند برای خریدن تاتنهام یا 
منچستریونایتد نیز اقدام کنند. هم زمان با چنین اتفاقاتی، گرفتن میزبانی رشته های 
دیگر ورزشــی در سطح جهانی هم در دســتور کار مسئولان ورزشی و سیاسی این 
کشــور قرار گرفته و حســابی برایش هزینه می کنند. البته دستاوردشان هم مثبت 
بوده و بعد از چند ســال  تلاش در این زمینه، حالا رفته رفته ستاره های نامی دنیا را 
هم به زندگی کردن در عربســتان راغب می کنند. بزرگ ترین مثال برای این بخش، 
حضور کریستیانو رونالدو، فوق ستاره پرتغالی دنیای فوتبال، در عربستان است که با 
قراردادی 2.5 ساله به النصر در این کشور پیوسته . از زمانی که رونالدو به عربستان 
آمده، کشــورهای مختلف برای خریدن حق پخش بازی های لیگ عربستان صف 
کشــیده اند و این روزها بازی های لیگ این کشور به ویژه در دیدارهایی که قرار است 
النصر به میدان برود، طرفداران سینه چاکی دارد. حضور رونالدو در عربستان علاوه 
بر این کشور، دیگر همسایه های عربستان و البته کشورهای خاورمیانه را هم تحت 
تأثیر قرار داده و آنها با شــروع رقابت های لیگ قهرمانان آسیا می توانند از حضور 

رونالدو درکشورشان به عنوان یک فرصت مهم استفاده کنند.
این موضوع جدیدا شــامل حال ایران هم شــده و بعید نیست که از فصل آتی، 
فرصت حضــور کریس رونالدو در ایران هم فراهم شــود. این موضوع به خودی 
خود تا چند روز قبل میسر نبود؛ چون تیم های عربستانی از حضور در ایران سر باز 
می زدند و بازی نمایندگان ایران و عربســتان به کشور ثالث سپرده می شد. حالا به 

نظر می رسد می شود در این ماجرا کمی مثبت بود؛ به ویژه اینکه مسئولان سیاسی 
دو کشــور هم کدورت های مرتبط با حوزه دیپلماسی را به دست فراموشی سپرده 
و اخیرا توافق مهمی انجام داده اند که از این پس، آشــتی در روابط جاری شــود. 
اگرچه هفته گذشــته صحبت زیادی از اهمیت توافق دو کشــور با یکدیگر مطرح 
شــده است، ولی بخشی که کمتر مورد توجه قرار گرفته یا اصلا درباره  آن صحبت 
نشــده، مربوط به بندهای توافقی اســت که پای ورزش و حوزه جوانان را هم به 
میان می کشــد. در خبری که از سوی وزارت خارجه ایران منتشر شده، عنوان شده 
اســت »دو کشــور با تأکید بر احترام به حاکمیت و عدم دخالــت در امور داخلی 
یکدیگر در زمینه اجــرای موافقت نامه همکاری های امنیتی امضا شــده در تاریخ 
1380/1/28خورشــیدی برابر بــا 2001/4/17 میلادی و نیــز موافقت نامه عمومی 
همکاری های اقتصادی، بازرگانی، ســرمایه گذاری، فنی، علمی، فرهنگی، ورزشی 
و جوانان، امضا شــده در تاریخ1377/3/6 خورشیدی برابر با1998/5/27 میلادی 

توافق کردند«.
در ایــن توافق به وضوح به همکاری و از ســرگیری روابط در حوزه ورزش هم 
اشــاره شــده اســت که همین بخش می تواند پایانی بر حضورنداشــتن تیم ها و 
ورزشکاران عربستانی در ایران باشد. تیم های عربستانی از سال 1394 به این طرف 
از ســفر به ایران برای تقابل با رقبای ایرانی منع شــده اند و در این مســیر حمایت 
کنفدراســیون فوتبال آسیا را هم دارند. از دی 1394 تا به الان، هر بار که قرار شده 
تیمی از عربســتان به ایران بیاید، بازی به کشور ثالث برده شده و فرصت میزبانی 
برای تیم های ایرانی از دســت رفته اســت. ورزش ایران از یک ســو و فوتبال ملی 
و باشــگاهی ایران در این بخش از ســوی دیگر قربانی عده ای خودســر شدند که 
دی 1394 از دیوار ســفارت عربســتان در تهران بالا رفتند. ماجرا مربوط به همان 
روزی اســت که عربستانی ها شــیخ نمر را اعدام کردند. آن روزها ابتدا عده ای در 
مشــهد از دیوار کنسولگری عربســتان بالا رفتند و پرچم این کشور را پایین کشیدند 
و شــب هم نوبت به تهران رســید تا عده ای از دیوار سفارت این کشور در پایتخت 
ایران بالا بروند و پرچم را به زیر بکشــند و موجب تخریب جزئی شوند. درست از 
فردای همان روز، رابطه دیپلماتیک عربستان و ایران شکرآب شد و با وجود تلاش 
سیاست مداران ایرانی، هرگز این موضوع با وجود گذر زمان درست نشد. آن زمان، 
خبرگزاری  دولت از افرادی که از دیوار سفارت عربستان بالا رفتند، به عنوان عده ای 

»خودســر« نام برد و دولت وقت هــم برای اینکه رابطه دیپلماتیک با عربســتان 
خراب تر نشــود، خبر داد این افراد را بازداشــت و تنبیــه خواهد کرد. قریب به یک 
سال بعد از رســیدگی به آن پرونده، غلامحسین محســنی اژه ای، سخنگوی وقت 
قوه قضائیه، نام حســین کردمیهن را به عنوان یکــی از افرادی که نقش اصلی را 
در این پرونده داشته، مطرح کرد. حســین کردمیهن هم مدتی بازداشت ولی بعد 
از رســیدگی به پرونده اش آزاد شد. رسیدگی به این پرونده عربستانی ها را ناراضی 
نگه نداشــت و آنهــا روابط دیپلماتیک با ایران را قطع کردنــد. گو اینکه در همین 
راســتا یکی، دو کشــور هم پیمان عربســتان از جمله امارات و بحرین نیز آتش بیار 
معرکه شــدند و ضمن حمایت از عربســتان در این ماجرا، خواســتار آن شدند که 
کل بازی نمایندگان ایران در لیگ قهرمانان آســیا با هر رقیب آســیایی به کشــور 
ثالث برده شود. هرچند کنفدراسیون فوتبال آسیا با این پیشنها موافقت نکرد، ولی 
نفوذ آنها در لایه های مدیریتی AFC باعث شد تا فرصت میزبانی از ایران حتی در 

تورنمنت های کوچک تر هم گرفته شود.
توافــق اخیر ولی احتمالا پایانی بر این اوضاع مبهم اســت؛ اگر همه چیز طبق 
برنامــه پیش بــرود، از آنجا که در بندهــای توافق به وضوح بــه ماجرای ورزش 
پرداخته شده، به نظر می رســد باید از فصل آینده منتظر حضور عربستانی ها بود. 
البته ایــن حضور قطعا جذابیتی به اندازه حضور احتمالی کریســتیانو رونالدو در 
ایران نخواهد داشــت. او در این فصل با النصر برای رســیدن به قهرمانی در لیگ 
عربستان تلاش می کند و بدیهی است که ادامه چنین روندی به معنی قطعی شدن 
حضور تیمش در لیگ قهرمانان آسیا ست. حال، هم گروهی شدن یا تقابل النصر با 
یکــی از تیم های ایرانی، فرصت حضور کریــس رونالدو در ایران را فراهم می کند؛ 
چون برخلاف گذشــته نه خبری از کروناســت که میزبانی ها به یک کشــور ثابت 
ســپرده شــود و نه دیگر خبری از اختلافات دیپلماتیک اســت که عربستانی ها از 
حضور در ایران خودداری کنند. واضح است که اگر چنین فرصتی فراهم شود، آن 
وقت باید به فکر ســازوکار جدی برای بهره بردن از حضور کریس رونالدو در ایران 
به ویژه از بُعد تبلیغاتی اش بود تا شاید مثل عربستان بتوان تصویر مثبتی از ایران به 
جهان بیرون مخابره کرد. پرواضح اســت که این موارد درگیرودار احتمالات است، 
ولی نیاز به مدیریت لازم در این بخش اســت تا اگر این احتمال به واقعیت نزدیک 

شد، اسیر رفتارهای شتاب زده نشد.

روز گذشته مجمع انتخابات فدراسیون جودو برای احراز 
پست ریاســت به ریاســت محمد پولادگر در سالن فارسی 
آکادمی ملــی المپیک برگزار شــد و آرش میراســماعیلی 
به عنوان تنها کاندیــدای حاضر در مجمــع انتخابات برای 
دومین بار به مدت چهار ســال به عنوان رئیس فدراســیون 
جودو انتخاب شــد. برای شرکت در انتخابات جودو 13 نفر 
کاندیدا شده بودند که صلاحیت آرش میراسماعیلی، محمد 
بلوطی، عباس سلکی، فرشاد نجفی پور، عباس خرم آبادی، 
منصور عبدی، وحید زارع نژاد و مجید زارعیان از سوی وزارت 
ورزش و جوانان به تأیید رســیده بود که از بین این هشــت 
کاندیدا، تنها آرش میراسماعیلی برای شرکت در انتخابات در 
مجمع حضور داشت. در این مجمع 55 نفر حضور داشتند 
که آرش میراســماعیلی با کسب 54 رأی از 55 رأی مأخوذه 
به مدت چهار سال برای دومین بار به عنوان رئیس فدراسیون 
جودو انتخاب شــد. آرش میراسماعیلی هم بعد از انتخاب 
به عنوان رئیس فدراســیون جودو، گفت کــه درها به روی 

منتقدان فدراســیون جودو باز اســت: »با توجه به اینکه 20 
شهریور سال آینده تحریم جودو به پایان می رسد، این انتظار 
وجود دارد که جامعه جودو دست به دست هم بدهند. من 
دست یاری به سوی تمام دلســوزان این رشته دراز می کنم 
و خواهــش می کنم به جامعه جودو کمــک کنند. درهای 
فدراسیون به روی همه منتقدان باز است. چهار سال سخت 
را پشت سر گذاشتیم و چهار سال سخت دیگر را با توجه به 
شرایط سخت مالی و چالش ها پیش رو داریم. دیروز یکی از 
ســخت ترین روزهای زندگی ام بوده و شاید تلاش هایی که از 
بیرون مجموعه می شــد، برایم ارزش داشت. وقتی در حال 
حرکت هســتیم، خیلی ها نمی پســندند. خواهش می کنیم 
این کارهــا را کنار بگذارند و در جمع صاحبان واقعی جودو 
باشــند. امید به تــداوم این اتحاد و همدلــی دارم. روزهای 
زیادی با وزارتخانه برای جودو جنگیده ام و توانستم بودجه 
را امسال از چهار به هفت میلیارد برسانم، هرچند این ارقام 

کفاف نیازهای ما نیست«.

فدراســیون وزنه برداری تکلیف ســرمربی تیــم ملی را 
مشــخص و نواب نصیرشلال را به عنوان سرمربی جدید تیم 
ملی انتخاب کرد. نصیرشلال، قهرمان المپیک لندن، زمانی 
که سجاد انوشیروانی سرمربی تیم ملی بود، به عنوان مربی 
فعالیــت می کرد و اکنون هدایت تیم ملی را بر عهده گرفته 
است. پیش از این سعید علی حسینی سرمربی تیم ملی بود 
که در بهمن سال جاری از سمتش کناره گیری کرد. تیم ملی 
وزنه برداری ایران برای حضور در مســابقات کسب سهمیه 
المپیک آماده می شــود و نزدیک ترین مسابقه ای که پیش رو 
دارد، قهرمانی آســیا 2023 اســت که اردیبهشت ماه در کره 
جنوبی برگزار می شــود. بهمن زارع و وحید ربیعی به عنوان 
مربی در کنار نواب نصیرشــلال فعالیت خواهند کرد. سجاد 
انوشیروانی رئیس فدراسیون وزنه برداری هم در گفت وگویی 
که با ایسنا داشته درباره انتخاب نواب نصیرشلال گفته است: 
بررسی های زیادی کردیم و سه، چهار گزینه بیشتر نبود. آقای 
کوروش باقری در بانوان کمک می کند. حسین توکلی در تیم 

جانبازان و معلولان و عضو کمیته فنی فدراسیون است. او 
نیز جزء ارزشمندترین دوستان ماست که قبلا سرمربی بوده 
است. ما ســعی کردیم فردی را انتخاب کنیم که جوان تر و 
باانگیزه تر باشد و همچنین سابقه قهرمانی داشته باشد. در 
کنــارش بهمن زارع را قرار دادیم که مملو از تجربه اســت. 
وحید ربیعی نیز در چند سال اخیر در رده های سنی مختلف 
کمک کرده و تحصیل کرده است. کادری را انتخاب کردیم که 
باانگیزه باشد و تلفیقی از تجربه و بار علمی نیز داشته باشد. 
نواب تجربه ملی دارد و زمانی که من سرمربی بودم، کمک 
من بود. سیستم باید انتخابی کند که کامل حمایت کند و با او 
هماهنگ باشد. اگر نواب تجربه کمی دارد، در کنارش بهمن 
زارع را قرار دادیم که باتجربه اســت تا تلفیق خیلی خوبی 
دربیاید. با اعضــای کمیته فنی هم تلفنی صحبت کردیم و 
نظرشان را گرفتیم. با خود این عزیزان صحبت کردیم و تبادل  
نظر شد و به این نتیجه رسیدیم که این ترکیب برای کادرفنی 

انتخاب شود.

سه شنبه

23 اسفند 1401

سال بيستم      شماره 4517

اخـبـار  بـرگـزیـده

قلعه نویی در تدارک آماده سازی ایران مقابل روسیه
امیــر قلعه نویــی هر چه زودتر آمــاده تشــکیل اردوی تیم ملــی فوتبــال ایران از 
بیست و هشتم اسفند می شــود. به گزارش ایسنا، امیر قلعه نویی به طور رسمی به عنوان 
سرمربی جدید تیم ملی فوتبال ایران معرفی شده است و باید خیلی زود تیمش را آماده 
دیدار دوســتانه با تیم ملی روسیه کند که ســوم فروردین 1402 در تهران و در ورزشگاه 
آزادی برگزار می شــود. اگر چه این دیدار دوستانه است، اما با توجه به کیفیت بالای تیم 
ملی روسیه که قبل از تعلیق شدن فعالیت های فوتبالی این کشور جزء تیم های درجه دو 
اروپا بود و همواره به جام جهانی صعود می کرد، یاران قلعه نویی در تیم ملی ایران کار 
دشواری خواهند داشت. طبق قرار قبلی، امیر قلعه نویی فهرست بازیکنان مدنظر خود 
را بعد از دیدار گل گهر و فولاد در جام حذفی که بیست و ششم اسفند است، اعلام خواهد 
کرد و بازیکنان از بیست و هشــتم اسفند اردوی خود را در تهران شروع می کنند. با وجود 
انجام برنامه ریزی ها، هنوز دستیارهای امیر قلعه نویی در تیم ملی ایران مشخص نشده اند 
و با توجه به اینکه مهدی تاج برای حضور در کنگره فدراســیون جهانی فوتبال در ایران 
نیســت، قلعه نویی دیدارهایی را با مسئولان اجرائی تیم ملی داشته تا مقدمات برگزاری 
اردوی تیم ملی را انجام دهد. مهدی تاج اعلام کرده بود که هنوز اســامی دســتیارهای 
قلعه نویی در تیم ملی مشخص نشده اند، اما یک مربی خارجی او را در تیم ملی همراهی 
خواهد کرد. از طرف دیگر، تاکنون نام چند مربی از جمله سعید الهویی که در گل گهر هم 
دســتیار اول او است، شنیده می شــود و باید دید نفرات دیگری که این روزها نام شان در 
محافل ورزشی شنیده می شود، به او ملحق خواهند شد یا خیر. نکته دوم بحث حضور 
این مربی در گل گهر ســیرجان است که هنوز حل وفصل نشده و شاید قلعه نویی تیمش 
را در بازی جام حذفی مقابل فولاد خوزستان که در سیرجان برگزار خواهد شد، همراهی 

کند اما برای ادامه همکاری او در این تیم بحث هایی در حال انجام است.

احسان حدادی به خارج از کشور می رود
رئیس فدراسیون دوومیدانی درباره برنامه های آماده سازی احسان حدادی گفت که 
این ورزشکار در سال آینده مدتی به خارج از کشور اعزام می شود. فدراسیون دوومیدانی 
ایران در جلســه با کمیته ملی المپیک درخواســت کرده که با حضور 12 دوومیدانی کار 
شــامل هشت ورزشکار مرد و چهار ورزشــکار زن در بازی های آسیایی هانگژو موافقت 
شود. هاشــم صیامی، رئیس فدراســیون دوومیدانی، در گفت وگو با ایسنا درباره برنامه 
آماده سازی ورزشکاران تا بازی های آسیایی گفت: برنامه خود را به وزارت ورزش و کمیته 
ملی المپیک ارائه کرده ایم. 12 تا 15 ورزشــکار ما شــانس حضور در تیم را دارند و باید 
به صورت ویژه مورد توجه قرار بگیرند. باید برای این افراد شرایطی حداقلی فراهم کنیم 
که با گرانی موجود، کار ســختی اســت. البته آفتاب انقلاب را بازسازی کرده و یک سری 
کارهای بهســازی را انجام داده ایم تا شــرایط خوبی برای میزبانی از ورزشکاران داشته 
باشد اما برای موفقیت در بازی های آسیایی باید در چند مسابقه برون مرزی شرکت کنیم 
تا تن ورزشــکاران ما به تن حریفان قدرتمند بخــورد. او در ادامه افزود: اکثر اردوهای ما 
داخل ایران برگزار می شــود، اما برای آمادگی بهتر از وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک 
خواســته ایم شــرایطی را برای اردوی ما در بلاروس یا روسیه در نظر بگیرند. دلار خیلی 
گران و برگزاری اردوی خارجی برایمان خیلی سخت است. صیامی درباره برنامه احسان 
حدادی تا بازی های آسیایی هانگژو گفت: احسان در کیش و مشهد تمرین می کند. تلاش 
کردیم مربی او به ایران بیاید، اما نشد. با توجه به مشکلات مالی تمام اردوهایش در ایران 
است، اما به احتمال زیاد دو هفته ای به خارج از کشور می رود تا در چند مسابقه شرکت 
کند. رئیس فدراســیون دوومیدانی به وضعیت تمرینی فرزانه فصیحی نیز اشاره و بیان 
کرد: او شــرایط بسیار حرفه ای را دنبال می کند. در کشورهای اسلامی و داخل سالن آسیا 
مدال های ارزشــمندی گرفت. برخی دوســتان می گویند فصیحی فقط در 60 متر موفق 
اســت اما در کشورهای اسلامی نشــان داد که در 100 متر هم عملکرد خوبی دارد. چند 
دختر خوب دیگر هم داریم که اتفاقــات خوبی را در بخش زنان رقم می زنند. امیدوارم 

بتوانیم در این بخش کارهای ارزشمندی انجام بدهیم.
او دربــاره عملکرد تیم دوومیدانی ایران در قهرمانی داخل ســالن آســیا که طی آن 
تنها فرزانه فصیحی مدال کســب کرد، گفت: برای انجام کار بزرگ باید هزینه داد. در آن 
مسابقات می توانستم از حســن تفتیان بخواهم شرکت کند، اما باید در روند آماده سازی 
و تمرینی اش خلل ایجاد می کردم. از طرفی دیگر دونده های 800 و 1500 ما هم شانس 
مدال داشــتند اما به دلیل عدم توقف برنامه هایشان آنها را نفرستادیم. قبل از اعزام هم 
می دانستیم خیلی شانس کسب مدال نداریم اما از قهرمانانمان پذیرفتیم که خود را برای 
مسابقات آینده آماده کنند. به همین دلیل ورزشکاران جوان تر یا کسانی را که در مسابقات 
قبلی میلی متری خط خورده بودند، فرســتادیم. هزینه عدم حضور ورزشکاران اصلی را 
دادیم و نتیجه مد نظرمان اتفاق نیفتاد اما شــک نکنید در بازی های آسیایی ورزشکاران 
بزرگــی حضور خواهند داشــت و تلاش می کنند ســختی هایی که متحمل شــده اند، با 

افتخارآفرینی پاسخ دهند.

تمایل کاپیتان تیم ملی ایران به تمدید قرارداد با 
باشگاه آاک یونان

یک رســانه یونانی خبر داد احســان حاج صفی، مدافع ایرانی باشگاه آاک، تمایل به 
تمدیــد قراردادش با این تیم دارد. به گزارش مهر، احســان حاج صفی، مدافع و کاپیتان 
تیم ملی ایران و باشــگاه آاک، این روزها جایگاه ویژه ای در این تیم پیدا کرده اســت. در 
هفته های اخیر رســانه های یونان بارها از رضایت ماتیاس آلمیدا سرمربی آرژانتینی آاک 
از حاج صفی و علاقه اش به تمدید قرارداد او خبر داده اند. وب ســایت sportdog هم در 
گزارشی به این موضوع پرداخت و اعلام کرد حاج صفی هم خودش تمایل دارد در آاک 
بماند. در بخشــی از گزارش این رسانه آمده است: به نظر می رسد این ملی پوش ایرانی 
شــرایط را کاملا به نفع خود تغییر داده است. قرارداد او تابستان آینده به پایان می رسد 
و اطلاعات حاکی از آن اســت که زرد و مشکی ها با وجود 33 سال سن، پیشنهاد تمدید 
خود را ارائه خواهند کرد. در عین حال گفته می شود نظر این بازیکن درباره تمدید همکاری 

با این تیم مثبت است.

نایب قهرمان جهان به قزاقستان می رود
به گزارش ایرنا، مســابقات کشــتی قهرمانی آســیا که قرار بود روزهای هشتم تا 13 
فروردین ماه در هند برگزار شــود، با تصمیم اتحادیه جهانی این رشــته، میزبانی از هند و 
به قزاقســتان داده شد. اتحادیه جهانی کشــتی روزهای 20 تا 25 فروردین سال 1402 را 
به عنوان تاریخ جدید رقابت های کشتی قهرمانی آسیا معرفی کرد. این مسابقات در شهر 
آســتانه قزاقستان برگزار خواهد شد. با تصمیم حســن رنگرز، اسامی 10 فرنگی کار برای 
اعزام به این رقابت ها اعلام شــد که برخلاف دستورالعمل چرخه انتخابی تیم ملی، یک 
تغییر در وزن 130 کیلوگرم دیده می شود. امین میرزازاده که مدال نقره مسابقات قهرمانی 
2022 بلگراد را در کارنامه دارد، با تصمیم کادر فنی به مســابقات قهرمانی آســیا اعزام 
می شود. پیش از این قرار بود قهرمان کشور و کشتی گیر برتر مسابقات بین المللی رنکینگ  
زاگرب به قهرمانی آسیا اعزام شود که با توجه به نتایج امین قاسمی منجزی و علی اکبر 
یوسفی در زاگرب، حسن رنگرز تصمیم به اعزام نایب قهرمان جهان به قزاقستان گرفت. 
در مســابقات رنکینگ زاگرب، علی اکبر یوسفی در مرحله یک چهارم نهایی برابر قاسمی 
منجزی شکســت خورد و منجزی نیــز در نیمه نهایی برابر کشــتی گیر کوبایی عملکرد 
درخشانی نداشت و در نهایت به مدال برنز رسید. پیش از تصمیم کادر فنی کشتی فرنگی، 
میرزازاده قرار بود به مسابقات رنکینگ مصر اعزام شود که در آخرین دقایق تصمیم کادر 

فنی برای این اعزام تغییر کرد.

علی شهرابی: رقابت های برگشــت مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان اروپا از 

امشــب پیگیری می شــود که در جذاب ترین بازی برای علاقه مندان به فوتبال در 
ایــران، پورتو به همراه مهدی طارمی در ورزشــگاه دراگائــو، میزبان تیم قدرتمند 
اینتر اســت. هم تیمی های طارمی، بازی رفت را با وجــود نمایش درخور توجهی 
که داشــتند، با یک گل که در دقیقه 86 به ثمر رســید، واگذار کردند؛ ولی از آنجا 
که امشــب عهده دار میزبانی هستند، بدیهی است که بخت خوبی برای رسیدن به 
مرحله یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان اروپا داشته باشند. حالا که پورتو نیاز به گل 
و پیروزی در این دیدار دارد، همه نگاه ها متوجه مرد شــماره یک خط حمله یعنی 
مهدی طارمی اســت؛ بازیکنی که در دیدارهای اخیر پورتو بیش از آنکه به عنوان 
بازیکن اصلی وارد زمین شــود، جانشــین بوده تا با آمادگی بالایــی مقابل اینتر از 

همان دقیقه نخست به میدان برود. 
مهدی در آخرین دیــدار تیمش برابر اســتوریل از رقابت های لیگ پرتغال هم 
نیمکت نشین بود؛ ولی وقتی کار گره خورد و این تیم در رسیدن به برد عاجز نشان 
داد، مهاجــم ایرانی به زمین رفت و با گرفتن یک ضربه پنالتی و تبدیل کردن همان 
ضربه به گل، موجبات برد و کسب سه امتیاز تیمش را رقم زد. همان یک گل برای 
طارمی کافی بود تا او را وارد تاریخ این باشــگاه هم کند؛ چون حالا مهدی در کنار 
موســی مارگا، با 71 گل زده، بهترین گل زنان خارجی تاریخ این باشــگاه محسوب 
می شوند. موردی که همین امشب و در جریان دیدار پورتو و اینتر می تواند رویه ای 

دیگــر به خود بگیرد و ســتاره ایرانی را بالاتر از هر بازیکــن دیگری در امر گل زنی 
در تاریخ این باشــگاه پرتغالی ماندگار کند. البته کار دشــوار است و گل زنی مقابل 
اینتر که روحیه خوبی دارد، کار چندان ســاده ای نیســت؛ ولی طارمی از زمانی که 
به پورتو پیوســته، نشان داده مرد روزهای سخت است. او تا به الان در همین لیگ 
قهرمانان اروپا، دروازه تیم های قدرتمندی را گشــوده و اینتر هم می تواند به همان 

فهرســت اضافه شود. چه بسا طارمی امشب بتواند صدمین گل فصل پورتو را هم 
بزند و با عملکــردی خاص، تصویرش را برای چندمین بار روی جلد رســانه های 
مطرح پرتغالــی ببرد. عملکرد مهدی در این فصــل از رقابت های لیگ قهرمانان 
اروپا مثال زدنی اســت. او در شش دیداری که تا به الان برای تیمش داشته، موفق 
شــده پنج بار گل زنی کند و دو بــار هم هم تیمی هایش را با پاس های درخشــان 
صاحب گل کند. همین موضوع موجب شــده تا اســم این مهاجــم ایرانی در این 
فصل هم ردیف ســتاره های طراز اول دنیا از جمله محمــد صلاح و کیلیان امباپه 
قرار بگیرد. پیش از شــروع رقابت های این مرحله محمد صلاح با هشــت گل زده 
در صدر قرار گرفته، کیلیان امباپه با هفت گل در رده بعدی اســت و وینیســیوس 
جونیور و ژوئائو ماریو با شــش گل زده در رده سوم هستند. مهدی طارمی مهاجم 
30 ساله تیم پورتو هم با پنج گل زده در رده بعدی قرار دارد که انتظار می رود این 
آمار در دیدار امشب برابر اینتر دســتخوش تغییر شود. طارمی در هفته های اخیر 
بــا وجود آنکه چندان در ترکیب اصلی تیمش بــه میدان نرفته، کارنامه درخوری 
داشــته اســت. بعد از شکســت اینتر در دیدار رفت، طارمی دروازه ژیل ویسنته و 
استوریل پرایا را باز کرده و مقابل چاوز نیز یک پاس گل داده است. آمار او در لیگ 
پرتغال هم همچنان جذاب اســت. او در 24 بازی توانسته 13 گل بزند و هفت بار 
هــم پاس گل بدهد. در جدول گل زنان لیگ، طارمی با این 13 گل، پشــت ســر دو 

بازیکن 15 گله، در رده دوم برترین گل زنان پرتغال قرار دارد.

کریستیانو رونالدو به ایران می آید؟

مهدی طارمی – اینتر؛ این یکی حسابی جذاب است
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